

洛杉磯國際機場 – LAX AIRPORT DIRECTORY



洛杉磯國際機場轉機須知

親愛的過境旅客：

目前您所在的位置是洛杉磯國際機場入境室，請您於通過移民局及海關檢查後，右轉至轉機櫃台，將您的行李放入轉機行李滾帶上，再走到候車道上的藍色招牌下，搭乘編號 "A" 的免費巴士，以便前往您所轉機的航站。巴士 "A" 會在機場內巡迴，每個航站都會停，請您多多利用。請勿誤搭巴士 "B"，"C" 或 "D"，因為這些巴士會離開機場，因而耽誤您轉機的時間。

如您有任何疑問，請洽長榮航空地勤人員協助，或請電 (310) 646-9812。
感謝您搭乘長榮航空。

LAX International Airport Transit Information

Dear Transit Passengers:

You are now at the arrival area of TOM BRADLEY INTERNATIONAL TERMINAL (TBIT), LOS ANGELES INTERNATIONAL AIRPORT (LAX). All passengers are requested to pick up their baggage before entering the country. After passing U.S. immigration and customs, please make a right turn and drop off your baggage at interline desk for baggage automatic transfer purpose. In front of each terminal, free shuttle service is provided to assist passengers in getting from one terminal to another for airline connections. To use this service, passengers should board the LAX bus "A" under the LAX Shuttle & Airline Connections (Blue Sign) on the arrival level islands. Please do not take bus "B", "C" or "D" which would take you out of the airport. Please contact EVA ground staff or call (310)646-9812 for further assistance. Thank you for flying with EVA AIR.

